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Z Á P I S N I C A 
 

zo  zasadnutia Rady školy ZŠ Tlmače, konaného dňa 17. 3. 2022  

 

 

 

Miesto a čas konania :       ZŠ Tlmače,  o 17,00 hod. 

 

Prítomných:                        7 členov  

 

Hostia    :                             Mgr. Helena Barátová – riaditeľka školy 

 

 

Program :   

1. Otvorenie 

2. Výročná správa RaŠ za rok 2021 

3. Vyhodnotenie výchovno - vzdelávacích výsledkov za I. polrok šk. roku 

2021 / 2022 

4. Oboznámenie s rozpočtom školy na kalendárny rok 2022 

5. Aktuálne informácie o chode školy 

6. Diskusia 

7. Záver 
 

 

 

 

1) Predsedníčka RaŠ Mgr. Nichtová otvorila zasadnutie a oboznámila prítomných s jeho 

programom. 

2) Mgr. Nichtová prečítala Výročnú správu RaŠ za rok 2021. Rada školy pracovala v 11- člennom 

zložení. K  zmenám v zložení Rady školy v roku 2021 nedošlo. Rada školy zasadala v roku 2021 

štyri krát. Zo všetkých zasadnutí je vyhotovená zápisnica a  výročná správa je pre verejnosť 

prístupná v sídle Rady školy a na internetovej stránke školy. Rada školy nedisponuje žiadnymi 

finančnými prostriedkami ani majetkom. Priestory pre činnosť jej poskytuje riaditeľstvo školy. 

Spolupráca medzi zástupcami učiteľov, zamestnancov školy a rodičmi bola v minulom roku 

veľmi dobrá. Vyzdvihla záujem o problémy školy zo strany poslancov a ostatných zástupcov 

zriaďovateľa, primátora mesta Tlmače a vzájomnú spoluprácu. Ocenila otvorený dialóg a 

spoluprácu s pedagogickým zborom, pracovníkmi a vedením školy.  

 

So znením Vyhodnocovacej správy súhlasili všetci prítomní členovia a jednohlasne ju schválili. 

 

3) Mgr. Helena Barátová oboznámila prítomných s výchovno-vyučovacími výsledkami za prvý 

polrok školského roku 2021/2022 a s udelenými výchovnými opatreniami. Pedagogická rada sa 

konala 21. januára 2022. V prvom polroku sa na škole zaintegrovalo 11 detí, celkovo ich je na 

škole 18, z toho dvaja intelektovo nadaní. S integrovanými deťmi pracujú asistentky, ktoré boli 

v prvom polroku využité aj na zabezpečenie ŠKD v období kovidových opatrení.   Pani riaditeľka 

podrobnejšie oboznámila prítomných s výchovno-vzdelávacími výsledkami a výchovnými 

opatreniami jednotlivých tried. Vyzdvihla úspešných žiakov, ktorým boli udelené pochvaly 

triednymi učiteľmi aj riaditeľkou školy. Zúčastňujú sa na súťažiach, kde dosahujú výborné 

úspechy. Vysvetlila dôvody udelenia pokarhaní a znížených známok zo správania, ktoré boli 

udelené podľa jednotlivých bodov školského poriadku. Oboznámila prítomných o počte žiakov, 

ktorí boli hodnotení nedostatočnou známkou, alebo boli nehodnotení.  
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4) Mgr. Barátová sa stručne vyjadrila k  rozpočtu školy. Keďže mesto je v provizóriu, tak fungujeme 

na jednej dvanástine.     

 

Mgr. Barátová oboznámila prítomných o chode školy. Do dvoch týždňov by mala byť ukončená 

rekonštrukcia telocvične. Dokončila sa relaxačná miestnosť, kde bude mať pracovisko školská 

psychologička. Na chodbách sú vytvorené oddychové zóny pre deti. Škola sa zapája do rôznych 

projektov: Včielky pre školy, Záhradka, Hrdinovia Fast, Naj škola v RTVS, Sadovo, Kozmix. 

Skompletizovali sme druhú počítačovú učebňu. Na škole máme od septembra pravidelné 

inšpekčné kontroly. Po uvoľnení opatrení škola nabehla na bežný systém, prebieha krúžková 

činnosť, spojené hodiny TSV, spojené triedy v ŠKD, obedy sú v bežnom režime, menil sa rozvrh 

hodín. Od pondelka k nám na školu nastupujú žiaci z Ukrajiny. Na prvý stupeň nastúpia 4 žiaci 

a na druhý stupeň 8 žiaci. Deťom zabezpečujeme kurz Slovenského jazyka, rieši sa dotácia 

obedov. Žiaci z Ukrajiny musia pred nástupom do školy absolvovať lekárske prehliadky 

a predložiť škole potvrdenia o zdravotnom stave.  

 

Mgr. J. Nichtová uviedla, že aj tento školský rok je náročný, škola rieši veci, s ktorými sa do teraz 

nestretla.  Je to náročné pre rodičov aj učiteľov. Pozitivita detí na škole stále pretrváva, ale na 

základe uvoľnených opatrení môžu deti školu navštevovať, doma zostáva len pozitívny žiak. 

Momentálne je 20 pozitívnych žiakov školy v karanténe. 

 

Mgr. H. Barátová podala bližšie informácie o Noci s Andersenom, ktorú realizuje MsKS 

v spolupráci so školou. Akcia sa vzhľadom na terajšiu situáciu prekladá až na jún. 

 

5) Diskusia : 

Mgr. Ing. Daniela Chovanová -  sa informovala o ŠvP a plaveckom výcviku. Pani riaditeľka 

uviedla, že ŠvP sa už organizuje a bude prebiehať koncom júna. Plavecký výcvik bude prebiehať 

dennou formou, tiež až v júni pre ročníky 6.,7.a 8. a 3. ročník.  

Mgr. Ing. Daniela Chovanová - navrhla, aby sa správy posielali k nahliadnutiu mailom, pred 

zasadnutím RaŠ. 

Mgr. Veronika Árendášová – ponúkla pomoc z RoR našim novým žiakom z Ukrajiny.  

Mgr. Eva Majzlíková – informovala o zbierke školských pomôcok, spoločenských hier, 

športových a kreatívnych pomôcok pre spolužiakov z Ukrajiny, ktorá bude na škole  prebiehať v 

rámci projektu Humanitko v apríli. 

 

8)  Po vyčerpaní programu Mgr. Nichtová ukončila zasadnutie a poďakovala všetkým  prítomným za 

účasť. 

 

 

 

 

V Tlmačoch dňa 17.3. 2022 

Zapísala: Mgr. E. Majzlíková 


